

Lucie Chang Fine Arts

Address : No.26,Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com



吳欣默

Wu Xinmo, Morgan

吴欣默，1990年出生于辽宁省沈阳市，2012年毕业于鲁迅美术学院摄影系，目前工作、生活于上海。吴欣默擅长使用多种材料进行创作，与对材料与新媒体技术探寻的热潮迥异，她更关注通过美学语境来介入社会生态的方式。从2015年起，她开始挖掘隐秘与暧昧的自然符号，并痴迷于对这种矛盾状态的美学探究，尝试将这种观念介入到更广阔的社会领域。

Born 1990 in the city of Shenyang in Liaoning Province, WU Xinmo graduated from the Lu Xun Academy of Fine Arts in 2012 and now lives and works in Shanghai. One of WU's strengths is her use of a variety of media in her practice, as well as materials and new media and technology to analyze many different types of hype. She is particularly interested in using the context of aesthetics as a means to intervene in social issues. Since 2015, she began to explore the hidden and murky symbols in nature, becoming infatuated by this contradictory state of aesthetic exploration and attempting to apply this concept to intervene in a broader social realm.

Lucie Chang Fine Arts

Address : No.26,Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com

Exhibition History

2011

“Cultural Jiangnan—Our Land Our People Oil Painting Invitational Exhibition”, Zhejiang Art Museum

2012

“China Emerging Artists Exhibition”, Shanghai Art Fair

“Derivation—Oil Painting Exhibition, Hangzhou Peace International Conference & Exhibition Centre

L.A. Art Show, Los Angeles, United States

Citizen Art Shanghai, Shanghai

2013

“Surge Art” Art Festival, Shanghai | Chengdu

Work “1/2” was collected by Art Gallery of Luxun Academy of Fine Arts

2014

The Realm Advaita—2014 Annual Nomination Exhibition for Students of Contemporary Art Academies, Today Art Museum, Beijing

Thousand Miles Nationwide Tour Exhibition, collected by Museum of Contemporary Art of China Academy of Art

2015

Hi21 Young Art Fair, SOHO Fuxing Plaza, Shanghai

Art Planner of Contemporary impressionism drama <if, twine>, Beijing

Quiet Sound of Water • Abstract Art Exhibition, HALF IMAGE Space, Shanghai

“Art Up”—Contemporary Art Fair, National Agriculture Exhibition Center, Beijing

2017

ART BEIJING, National Agriculture Exhibition Center, Beijing

Solo exhibition "Stowaways", A PIECE, Shanghai

PHOTOFAIRS shanghai, Shanghai exhibition center, Shanghai

Beyond the representational, View Museum, Guangzhou

West Bund Art and Design, West Bund Art Center, Shanghai

ART021 SHANGHAI CONTEMPORARY ART FAIR, Shanghai Exhibition Center, Shanghai

ASIA NOW, Paris

2018

ART FAIR TOKYO, Tokyo

ART CENTRAL Contemporary Art Fair, Hong Kong

Ray: Morgan Xinmo Wu Solo Exhibition (Expected), Lucie Chang Fine Arts, Hong Kong

Lucie Chang Fine Arts

Address : No.26,Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com

- 1990 年生於瀋陽
- 2009 魯迅美術學院 攝影專業
- 2011 “人文江南——吾土吾民油畫邀請展”，A 館青年發現展，浙江美術館
- 2012 “中國青年藝術家推介展”，上海藝術博覽會
“衍生——油畫藝術大展”，杭州和平會展中心
美國洛杉磯藝術博覽會，洛杉磯，美國
上海城市藝術博覽會，上海
- 2013 “Surger Art” 藝起上海|成都藝術節，上海|成都
作品【貳分之壹】被魯迅美術學院美術館收藏
- 2014 思無界——2014 藝術院校大學生年度提名展，今日美術館，北京
《千里之行》全國巡展，中國美院美術館收藏
- 2015 秋季 HI21 新銳藝術市集，SOHO 復興廣場，上海
靜水聲•抽象藝術邀請展，HALF IMAGE 空間，上海
“藝起來”——當代青鋒藝術博覽會，全國農業展覽館，北京
- 2017 藝術北京，全國農業展覽館，北京
影像上海展會，上海展覽中心，上海
個展“匿浮”，A – PIECE，上海
物象之上，觀空間，廣州
西岸藝術與設計博覽會，西岸藝術中心，上海
上海廿一當代藝術博覽會，上海展覽館，上海
亞洲藝術博覽會，巴黎
- 2018 東京藝術博覽會，東京
ART CENTRAL 藝術博覽會，香港
「光生物」吳欣默個展(預計)，Lucie Chang Fine Arts, 香港